
     Groningen, 8 mei 2023 
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Postbus 20001 
9700 PB Groningen 
 
 
Geacht College van B & W, 
 
Op 24 april jl. werden de ondernemers (winkeliers, de horeca en (MKB) ondernemers) in de 
gemeente Groningen verrast door een brief van de gemeente Groningen, waarin werd 
aangekondigd per 2024 belasting te willen gaan heffen op reclame-uitingen. Veel is er nog 
niet bekend en in de brief werd het voornemen van het College van B & W aangekondigd. 
Desondanks zorgt de brief voor veel tumult en wrevel bij ondernemers. 
 
De ondertekenaars van deze brief zijn hier van tevoren niet in gekend en voelen zich 
‘overvallen’ door dit nieuws. We zijn verrast en spreken onze grote zorgen uit over de impact 
op het bedrijfsleven over de mogelijke invoering van reclamebelasting door de gemeente 
Groningen. 
 
De belastingdruk bij (MKB) ondernemers in de gemeente is erg hoog, zeker in de nasleep van 
de wereldwijde Corona pandemie. Ondernemers zorgen voor economische groei en brede 
welvaart ontwikkeling, nemen vaak het voortouw bij ontwikkelingen, echter de 
belastingdruk valt ook bij diezelfde hardwerkende ondernemer en deze zal met de invoering 
van reclamebelasting wederom de dupe zijn. 
 
De ondertekenaars, als vertegenwoordigers van het bedrijfsleven, van deze brief hebben 
veel vragen aan het College, zoals: 

• Wat is de reden van invoering en wat wil de gemeente bereiken met de invoering van 
reclamebelasting? 

• Waar hebben we het concreet over? Is de invoering van reclamebelasting een manier 
om grootschalige reclame-uitingen tegen te gaan en bepaalt de gemeente dan 
zonder overleg met het bedrijfsleven hoe dit eruit gaat zien? Of is de invoering van 
reclamebelasting een manier om extra inkomsten voor de gemeente te genereren? 

• Waarom heeft er over dit initiatief geen overleg met het bedrijfsleven 
plaatsgevonden? De nu ontstane onrust had dan wellicht beter gekanaliseerd kunnen 
worden? 

• Daarnaast zijn er veel vragen over het proces om te komen tot eventuele invoering 
en het nu lopende onderzoek. 

 
Kortom, er is een hoop onrust en veel onduidelijkheid. De ondertekenaars van deze brief 
zouden graag op korte termijn met het College om tafel gaan zitten om meer duidelijkheid te 
krijgen die nodig is om de onrust bij onze achterban weg te nemen. 
 
Wij zien uit naar uw reactie en staan open voor een constructief gesprek om tot een 
gedragen oplossing te komen. 
 
 
 



 
 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur en leden van 
 

           
 
 
 
 

        
 
 
 
 
 

    
  
 
 
 

 
 
 


